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Vážená paní ředitelko, 
vážený pane řediteli, 

zdravím Vás v novém školním roce a věřím, že již nebude poznamenán žádnými zásadními 
opatřeními omezujícími běžnou výuku a další školní aktivity.  

Byl bych rád, kdyby se po dvou nestandardních školních letech vzdělávání stabilizovalo 
a vrátilo se ke své předešlé úrovni. Ba co víc, abychom měli všichni na paměti, že nás čekají 
roky, kdy je nezbytně nutné kvalitu vzdělání zdůraznit a o to více na ni dbát. Mimo jiné 
k tomu patří také nastavení kritérií přijímacího řízení tak, aby do maturitních oborů vzdělání 
byli přijímáni uchazeči se studijními předpoklady a aby toto nastavení bylo i pro ně signálem, 
že střední školy v Pardubickém kraji nejsou takzvaně zadarmo, ale chtějí nabízet vysoký 
standard v kvalitě vzdělávání. Sami moc dobře víte, že intenzivnější příprava na přijímací 
zkoušky se kladně projeví na znalostech žáků přicházejících do středních škol, žáci budou 
méně ohroženi školním neúspěchem a předčasným odchodem ze vzdělávání.  

Proto se na Vás obracím s doporučením, abyste v rámci kritérií pro první kolo přijímacího 
řízení do oborů vzdělání s maturitní zkouškou pro školní rok 2022/2023 stanovili hranici 
úspěšnosti v jednotných přijímacích zkouškách jako podmínku nutnou pro přijetí uchazeče, 
a to: 

 minimálně 35 bodů v součtu bodového hodnocení testu z českého jazyka a testu 
z matematiky (tj. 35 bodů ze 100 možných) pro uchazeče o studium ve čtyřletých 
gymnáziích, 

 minimálně 30 bodů v součtu bodového hodnocení testu z českého jazyka a testu 
z matematiky (tj. 30 bodů ze 100 možných) pro uchazeče o studium v osmiletých 
gymnáziích a o studium oboru vzdělání Gymnázium se sportovní přípravou, 

 minimálně 25 bodů v součtu bodového hodnocení testu z českého jazyka a testu 
z matematiky (tj. 25 bodů ze 100 možných) pro uchazeče o studium v ostatních 
maturitních oborech vzdělání.  

Ačkoliv se jedná o body obdobné jako v letech předchozích a z mé pozice se jedná o čiré 
doporučení, tak prosím vnímejte toto mé sdělení, jako snahu vyjádřit podporu těm z Vás, kdo 
se nebojí přijímací řízení více směrovat ke kvalitě už ve fázi přemýšlení uchazečů. Skvělým 
příkladem je pro mne letošní krok Střední školy zdravotnické a sociální v Chrudimi, která se 
nebála zařadit podmínky navíc, ačkoliv všichni víme, jaké okolnosti v době přijímacího řízení 
panovaly. Samozřejmě doporučená hranice úspěšnosti se nevztahuje na jinou než denní 
formu vzdělávání a ani na nástavbové studium. 

Děkuji Vám za vstřícnost, důkladné zamyšlení se nad podobou přijímacího řízení a přeji Vám 
úspěšný školní rok. 
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